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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: Which type of telephone bill would you like to pay today?
您今天要付哪种类型的电话费呢?

B: My home phone, the landline. I don't have a mobile phone,far too complicated for an old lady like me! Do you need my Bank Book?

是我家里的电话，是座机的。我没有手机，对一个像我这样的老太太来说，它实在是太复杂了!你需要我的存折吗?

A: I'll need your Bank Card, please. Your Bank Book is required for over the counter services; with the ATM you just need to have your card.

我需要您的银行卡，麻烦您。您的存折是在柜台服务时才需要的，用自动取款机时，您只需要使用您的卡。

A: Let's get started. First,select the service you require. That's household bill payment for you. Then we select the type of bill, so that's landline ... here you go. Your bill for this month comes to 87.42 RMB. The money will come out of your account and go straight to the phone company.

让我们开始吧。首先，选择您所需要的服务。这个是为您支付家庭账 单用的。然后我们选择账单的种类，那么就选座机……显示出来了。 您本月的账单显示为87. 42元。这笔钱将从您的账户中划出，并直接转给电话公司。

B: Well, that is easy! It sure beats waiting in line for ages waiting to deal with a real person!

嗯，很容易!它肯定比排上半天队等人亲自来处理要好多了!
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